
Fråga till Gymnasienämndens ordförande (S) angående nytt gymnasium. 

Christina Soldan (L) ställer följande fråga: 

 

Kommer Norrvallagymnasiet att vara ett idrottsgymnasium eller inte? 

 

Gymnasienämndens ordförande svarar: 

Arbete pågår med planering av ett nytt gymnasium där innehåll och utformning av gymnasieskolan 
håller på att utredas. Jag kan idag inte svara på vad denna utredning kommer att resultera i.  

 

 


